
AT & IN & ON & TO 
 

• AT 
 
1- Belli bir yerde (noktada) oluşu gösterir. Bu bağlamda dilimize genelde ‘-de,-da’ 
olarak çevrilir. 
  
I am still at home.  
Hâlâ evdeyim.  
 

She was at work one hour ago. 
Bir saat önce işteydi. 

2- Halka açık olan yerlerde ; 
  
Did you meet her at the hospital?  
Onunla hastanede mi tanıştın? 
 

Shall we meet at the park this evening?  
Bu akşam parkta buluşalım mı? 

3- Saatlerde; 
  
My appointment is at 3 today.  
Randevum bugün saat 3’te. 
 

He arrived exactly at 1.30.  
Tam olarak saat 1:30’da geldi. 

 4- Özel günlerde;  
  
What did you do at Christmas?  
Noelde ne yaptınız? 
 

We all will be here at Easter.  
Hepimiz Paskalyada burada olacağız.  

5- Bazı zaman ifadeleriyle;  
 
I will get up at dawn.  
Şafak vaktinde kalkacağım. 
 

She is available at the moment.  
Şu an müsait. 

 6- Oran, hız, fiyat vb. göstermek için;  
  
You are driving at 110 km.  
110 km hızla gidiyorsun. 
 

Book prices start at 200 TL.  
Kitap fiyatları 200 liradan başlıyor. 

 7- Yaş belirtirken; 
  
I got married at 40 again.  
40 yaşında yine evlendim. 
 

My grandfather died at the age of 63.  
Dedem 63 yaşında vefat etti. 

 8- Adreslerde; 
 
They used to live at 13 Atatürk Street.  
Eskiden Atatürk Caddesi 13 numarada oturuyorlardı. 
 
 
 



9- Birinin bir şeyi ne kadar iyi, kötü … yaptığını göstermek için bazı sıfatlarla ; 
 
I am good at cooking.  
İyi yemek yaparım. 
 

 
She is bad at lying.  
Kötü yalan söyler/Yalan söylemede 
kötüdür. 

  
10- Birine ya da bir şeye doğru yön gösterirken; 
  
Where are you looking at?  
Nereye bakıyorsun? 
 

He pointed a gun at me.  
Bana silah doğrulttu. 

  
11- Birinin veya bir şeyin içinde bulunduğu durumu veya ne olduğunu anlatırken;  
  
Do you think they are at dinner?  
Sence yemekteler mi? 
 

The country will be at war as times go.  
Ülke bu gidişle savaşa girecek. 
 

 
• IN 

 
1- Bir şeyin, bir şeyin içinde olduğunu vurgulamak istediğimizde; 
  
Are you still in bed? 
Hâlâ yatakta mısın? 
 
There was some water in the bottle.  
Şişenin içinde biraz su vardı. 
 

You must have left your bag in the car.  
Çantanı arabada unutmuşsundur. 
 
The books could be in the room. 
Kitaplar odada olabilir. 

 2- Köy, kasaba, ülke, şehir, kıta, coğrafi bölgeler ve cadde isimlerinde; 
  
Kenya is a country in Africa.  
Kenya Afrika’da bir ülkedir. 
 
How long have you been in Eskişehir?  
Ne kadar süredir Eskişehir’desin? 
 
We sailed only in the Atlantic Ocean last year.  
Geçen yıl sadece Atlas Okyanusunda gezdik. 
 
The shop must be in Atatürk Street.  
Dükkân Atatürk caddesinde herhalde. 
  
 
 
 
 
 



3- Bir şeyin içine doğru hareket ederken; 
  
He put all the money in a suitcase.  
Tüm parayı bir valizin içine koydu. 
 
Get in the car and drive off.  
Arabaya bin ve git. 
 

I’ll pour some water in the kettle.  
Çaydanlığa biraz su koyacağım. 
 
He tried to put the ring in the pocket. 
Yüzüğü cebine koymaya çalıştı. 

 4- Aylarda, mevsimlerde, yıllarda, yüzyıllarda, yaşlarda, günün bazı dilimlerinde; 
  
The inflation is expected to decrease in June.  
Enflasyonun Haziran ayında düşmesi bekleniyor. 
 
What are you planning to do in the Summer? 
Yazın ne yapmayı planlıyorsun? 
 
My daughter was born in 1999.  
Kızım 1999 yılında doğdu. 
 
This poem was written in the 15th century.  
Bu şiir 15. yüzyılda yazıldı. 
 
The girl who asked you was in her twenties.  
Seni soran kız 20’li yaşlardaydı. 
 
Suna usually makes up in the mornings.  
Suna genellikle sabahları makyaj yapar. 
  
5- Belli bir zaman dilimi içinde yapılan eylemlerde; 
  
We will be back in a few hours.  
Birkaç saat içinde geri döneriz. 
 

He learnt to swim in one week.  
Bir hafta içinde yüzmeyi öğrendi. 

 6- Giysilerde; 
  
Have you watched the movie ‘the men in Black’?  
Siyah Giyen Adamlar filmini izledin mi? 
 
The man in the hat is my old neighbor.  
Şapka giyen adam benim eski komşum. 
  
7- Dillerde, meslek dallarında; 
  
She is speaking in English right now.  
Şu an İngilizce konuşuyor. 
 

I am in insurance business.  
Sigorta işindeyim. 
  

 



8- Hava ve çevre durumlarında; 
  
What are you doing in the rain?  
Yağmurda ne yapıyorsun? 
 

We sat in the dark for a while.  
Bir süre karanlıkta oturduk. 

  
9- Aynı anda bir şey yaparken bir şey yapılıyor ya da oluyorsa; 
 
In all the confusion, we forgot to eat.  
Tüm bu karmaşa içinde yemek yemeyi unuttuk. 
 
In attempting to answer the emails, I fell asleep.  
E-maillere cevap verirken uyuyakaldım. 
 
10- Düzen, biçim durumlarında; 
  
They came here in groups.  
Buraya grup halinde geldiler. 
 
We sat in rows.  
Sıra sıra oturduk. 
 
We’ll make the presentation in two parts.  
Sunumu iki bölümde yapacağız. 
 
Some animals hunt in pairs.  
Bazı hayvanlar çiftler halinde avlanırlar.  
 
11- Bir şeyin ya da bir kimsenin belli bir konumda ya da durumda olduğunu 
anlatırken; 
  
I don’t know whether he is in danger or not.  
Onun tehlikede olup olmadığını bilmiyorum. 
 
Our equipment was in good condition.  
Ekipmanlarımız iyi durumdaydı. 
 
We were waiting in despair.  
Çaresizlik içinde bekliyorduk. 
 
I am in love again.  
Yine âşık oldum. 
  
Please stop doing it. I am not in the mood at all.  
Lütfen bunu yapmayı bırak. Hiç havamda değilim. 
 
 



12- Duygularımızı ifade eden bazı kalıpsal ifadelerle; 
  
He was weeping in grief.  
Kahırdan ağlıyordu. 
 
I listened to his excuse in disappointment. 
Hayal kırıklığı içinde bahanesini dinledim. 
 
Don’t look at me in surprise.  
Bana şaşkın şaşkın bakma. 
 
If you act in anger, you will lose.  
Öfkeyle hareket edersen kaybedersin. 
  
 
13- Bir kişinin mesleğini belirtirken ve bir konunun faaliyet alanından bahsederken; 
 
My brother is in computers.  
Kardeşim bilgisayar işinde/bilgisayarcı. 
 
We are following closely the developments in medicine.  
Tıptaki gelişmeleri yakından takip ediyoruz. 
 
14- Dil isimleriyle; 
  
Can you say it in Turkish?  
Bunu Türkçe söyleyebilir misin? 
 
This text is in Spanish.  
Bu yazı İspanyolca. 
  
 
15- Bir film, oyun, kitap, masal, yarış gibi şeylerden söz ederken; 
 
I have been offered a part in the play he will direct.  
Onun yöneteceği oyunda bana bir rol teklif edildi. 
 
More than a thousand people took part in the Spartacus.  
Spartacus dizisinde binden fazla kişi yer aldı. 
 
 
 
 
 
 
 
 



• ON 
 
1- Belli bir düzlem üstünde oluşu gösterir. Ancak, nesnelerin birbirine temas etmesi 
gerekmektedir. 
  
What is written on the wall?  
Duvarda ne yazıyor? 
 
He left the books on the table.  
Masanın üstüne kitapları bıraktı. 
 
You have some blood on your trousers.  
Pantolonun üstünde biraz kan var. 
 
 

Who was on the roof?  
Çatıdaki kimdi? 
 
I cannot stand that long on one leg.  
Bir ayak üstünde o kadar uzun süre 
duramam. 
 
There is something on the chair. 
Sandalyenin üstünde bir şey var. 
  

2- Günler, takvimler ve özel günlerde; 
  
I think they will come home on Friday.  
Galiba Cuma günü eve gelecekler. 
 
We can go on holiday on your birthday.  
Doğum gününde tatile çıkabiliriz. 
  
My elder sister is getting married on the 28nd of June.  
Ablam 28 Haziran’da evleniyor. 
 
3- Haberleşme araçlarında; 
  
There is a nice movie on TV tonight.  
Bu gece TV’de güzel bir film var. 
 
Do you still listen to the news on the 
radio?  
Haberleri hâlâ radyondan mı 
dinliyorsun? 

I explained everything on the phone. 
Telefonda her şeyi açıkladım. 
 
I’ve found it on the net.  
Bunu internette buldum. 

  
4- Bir şey ikram ederken ya da hesabı öderken; 
 
This time is on me.  
Bu sefer benden olsun. Bunu ben ödüyorum. 
 
Would you like to drink tea or coffee on the house?  
Bizden/şirketten/ikram olarak çay ya da kahve içmek ister misiniz? 
 
 
 
 



5- Hakkında, ile ilgili anlamında; 
  
My son keeps buying books on history.  
Oğlum sürekli Tarih ile ilgili kitaplar alıyor. 
 
They are going to write an article on art.  
Sanat üzerine bir makale yazacaklar. 
  
6- Üstümüzde taşıdığımız ya da üstümüzde olan şeylerden bahsederken; 
  
I don’t have any money on me.  
Üstümde hiç para yok. 
 

He had a blue shirt on him.  
Üstünde mavi bir gömlek vardı. 

  
7- Yemek, yakıt, ilaç gibi kullanılan bir şeyden söz ederken; 
  
I’ll be on antibiotics for a while.  
Bir süre antibiyotik kullanacağım. 
 

This remote control runs on batteries.  
Bu kumanda pille çalışıyor. 

  
8- Üstünde bindiğimiz (bisiklet, motorsiklet gibi) ya da içinde yürüyebildiğimiz 
(otobüs, uçak gibi) araçlarda kullanırken; 
  
Cemre likes travelling on buses.  
Cemre otobüsle seyahat etmeyi sever. 
 

He can’t have gone there on foot.  
Oraya yürüyerek/yayan gitmiş olamaz. 

  
9- Üstüne para, zaman, emek gibi harcadığımız şeylerde; 
 
Why do you spend much money on clothes and jewels?  
Neden kıyafetlere ve takılara çok para harcıyorsun? 
 
I am so regretful that I have wasted too much time on this marriage.  
Bu evliliğe çok fazla zaman harcadığım için o kadar pişmanım ki. 
 
10- Telefon numarası verirken; 
 
You can reach me on 0 532 668 06 34. 
Bana 0 532 668 06 34 numaralı telefondan ulaşabilirsiniz. 
 
 
 
 
 
 
 
 



11- Yön gösterirken; 
  
The bank should be on the right/left.  
Banka sağ/sol tarafta olmalı. 
 
Do not turn your back on me.  
Sırtını bana dönme. 
  
12- Bir makinenin ya da cihazın kullanımda veya çalıştığını anlatırken; 
 
It’s a bit dark in here. Do you mind if I turn on the light?  
Burası biraz karanlık. Işığı açmamda bir sakınca var mı? 
 
13- Bir gruba, takıma, kulübe vb. üye olmak, katılmak anlamında; 
 
He used to be on our team.  
Eskiden bizim takımdaydı. 
 
My proposal was rejected by two of the members on the committee.  
Teklifim komitedeki iki üye tarafından reddedildi. 
 
14- Yakınında, boyunca, kıyısında, üzerinde gibi anlamlarda; 
 
There is an old city on the west coast of Ireland.  
İrlanda’nın batı kıyısında eski bir şehir var. 
 
15- ‘On + Ving’ kullanımı bir eylemden hemen sonra başka bir eylemin yapıldığını 
veya iki eylemin aynı anda gerçekleştiğini söylemek için; 
 
On arriving in London, we are to meet the owner of the company.   
Londra’ya vardıktan sonra şirketin sahibiyle buluşacağız. 
 
On hearing the news, he went mad.  
Haberi duyunca deliye döndü. 
 
16- Seyahat ederken, tatile, iş gezisine giderken; 
 
My new neighbors are on holiday.  
Yeni komşularım tatilde. 
 
He took me on a tour of the museums in İstanbul last week.  
Geçen hafta İstanbul’daki müzeleri gezmeye götürdü. 
 
 
 
 
 



17- Gözlerini birinin ya da bir şeyin üstüne dikmek anlamında; 
  
Her big green eyes were on us.  
Onun büyük yeşil gözleri üstümüzdeydi. 
 
My eyes will be on you two during the exam.  
Sınav süresince gözüm ikinizin üstünde olacak. 
  
18- Müzik, film, bilgi gibi şeylerin kaydedildiğini anlatırken; 
 
The movie must have been released on DVD a few days ago.  
Filmin DVD’si birkaç gün önce yayımlandı herhalde. 
 
19- Birine ya da bir şeye sert, kaba, iyi vb. Davranırken; 
  
He has been hard on me lately.  
Son zamanlarda üstüne çok geliyor, sert davranıyor. 
 
Go easy on her.  
Onun huyuna git. 
  
20- Birinin veya bir şeyin bir kişinin vücudunun bir kısmına dokunduğunda; 
  
I broke my nose when I fell on the head.  
Kafa üstü düştüğümde burnumu kırdım. 
 
He gave her a kiss on the lips.  
Onu dudaklarından öptü. 
  
21- Bir makine ya da enstrüman kullanılarak bir şey yapılıyorsa; 
  
He does all his work on the computer.  
Bütün işini bilgisayardan yapıyor. 
 
Can you play this song on the piano?  
Bu şarkıyı piyanoda çalabilir misin? 
  
22- Gelirden bahsederken; 
  
These are the men who are on low wages.  
Bunlar düşük ücretle çalışan adamlar. 
 
I am on ten thousand Liras a week.  
Haftada on bin lira kazanıyorum. 
 
 
 



• TO 
 
1- Belli bir yöne yönelişi gösterir. ‘-e, -a, -ye, -ya, -e kadar, -e doğru’ anlamında; 
  
This way goes to the beach.  
Bu yol sahile gider. 
 
She was going to Antalya when I last saw her.  
Onu en son gördüğümde Antalya’ya gidiyordu. 
 
How far is it from here to the post office?  
Buradan postane ne kadar uzak? 
 
When will all this suffering come to an end?  
Bütün bu acılar ne zaman sona erecek? 
 
Only two days left to the final match.  
Final maçına sadece iki gün kaldı. 
 
We danced cheek to cheek.  
Yanak yanağa dans ettik. 
  
DİKKAT: İngilizce’de ‘home, here, there, abroad, upstairs, downstairs, inside, 
outside, right, left, somewhere, nowhere, anywhere, everywhere’ kelimeleriyle 
beraber ‘to’ edatı kullanılmaz. 
 
I’m going to home yerine I’m going home.  
Come to here yerine come here. 
Drive to there yerine drive there. 
I have a chance of going to abroad yerine I have a chance of going abroad. 
Please turn to right / left yerine Please turn right/left. 
He walked to upstairs yerine he walked upstairs. 
 
2- Saatlerde ‘kala, var’ anlamında; 
  
It’s ten to five.  
Beşe on var. 
 

Our meeting ended at five to six.  
Toplantı saat altıya beş kala bitti.  

 
3- Kimi zaman rakamsal ifadelerle ‘ile, ila’ anlamında; 
  
There were fifty to sixty people at the party.  
Partide elli ila altmış kişi vardı. 
 
We are allowed to have two to three drinks per person.  
Kişi başı iki ila üç içki içmemize izin var. 
  



4- Kimi zaman ‘-e göre’ anlamında; 
 
It will be rainy tomorrow according to the weather forecast.  
Hava tahminine göre yarın yağmurlu olacak. 
 
According to the rules, it is strictly forbidden to use the swimming pool after 7 pm.  
Kurallara göre akşam 7’den sonra yüzme havuzunu kullanmak kesinlikle yasaktır. 
 
5- Birinin ya da bir şeyin şerefine; 
  
Let’s drink to Tuğba and her family.  
Tuğba ve ailesinin şerefine içelim. 
 
This monument is to the soldiers who were martyrized. 
Bu anıt şehit olan askerler için.  
 
6- Kimi zaman ‘-e karşı’ anlamında; 
 
They were very nice to us when we were there.  
Biz ordayken bize karşı çok iyiydiler. 
 
He has been very unkind to me recently.  
Son zamanlarda bana karşı çok kaba davranıyor. 
 
7- İki şey aynı anda yapılıyorsa ‘ile birlikte, eşliğinde’ anlamında; 
 
Katarina woke up to the sound of the doorbell ringing.  
Katarina kapı zili sesiyle uyandı. 
 
The players left the stage, to enthusiastic applause.  
Oyuncular coşkulu alkış eşliğinde sahneden ayrıldılar. 
 
8- Yararına, lehine anlamında; 
 
I’m going to vote to the previous director.  
Bir önceki yönetici lehine oy vereceğim. 
 
9- Bazı sıfatlarla ‘ile’ olarak; 
  
He is married to an English girl.  
Bir İngiliz kız ile evli. 
 

Are you engaged to Seren?  
Seren ile mi nişanlısın? 

 10- ‘ilgili olarak’ 
 
We have been waiting for an answer to our proposal.  
Teklifimizle ilgili olarak cevap bekliyoruz. 
 



 
 
 


